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1. Arutelu	 ühinemisjärgsest	 ühistranspordikorraldusest.	 Harjumaa	
Ühistranspordikeskuses	 on	 käsil	 muudatused	 –	 on	 otsustatud,	 et	 hakatakse	
teenindama	ka	Raplamaad,	läbirääkimised	käivad	ka	Läänemaa	(osalise)	teenindamise	
osas.	Maavalitsuse	kaotamise	 järgselt	hakkab	keskuses	 riiki	esindama	ministeerium	
või	 Maanteeamet.	 Ühinemispiirkonnas	 on	 praegu	 keskuse	 leping	 Saue	 vallal,	 see	
kehtib	 2019.	 aastani,	 vedaja	 on	AS	 Samat.	 Juhul,	 kui	 toimub	 veotingimuste	oluline	
muutumine,	siis	on	kehtiva	lepingu	ennetähtaegne	lõpetamine	võimalik,	uue	lepingu	
ettevalmistusaeg	sõltub	selle	mahust	ja	tingimustest	(nt	busside	vanus),	sellest	sõltub,	
kas	tegemist	on	rahvusvahelist	hankepiiri	ületava	 lepinguga.	 Ilmselt	ei	ole	see	siiski	
otstarbekas.	Hanke	kehtivuse	ajal	on	võimalik	lisavajadusi	lisalepingutega	katta	ning	
selgitada	 välja,	 kas	 transpordivajadusi	 saab	 katta	 käimasoleva	 Saue-Kernu	 hanke	
(osaliselt	riigi	poolt	rahastatavad)	raames.	Hanke	võitja	selgub	14.	augustil,	lepingusse	
on	 plaanis	 minna	 1.	 septembril,	 1.	 detsembriks	 saab	 ära	 otsustada	
korrigeerimisvajadused	ning	neid	2018.	aasta	algsusest	rakendada.	Olulised	aspektid	
ühistranspordikorralduses	on	ka	vajadus	kooskõlastada	peatuste	asukohad	Tallinnas	
sealse	 linnavalitsusega	 ning	 vajadus	 jätkata	 läbirääkimisi	 Elroniga	 ühise	
piletimüügisüsteemi	rakendamiseks.		
	

2. Ühinemislepingu	 lisas	 ettenähtud	 investeeringute	 jaotus	 eelarvestrateegia	projekti.	
Toimunud	 arutelu	 käigus	 jõuti	 järeldusele,	 et	 investeeringute	 jaotuse	 üle	
otsustamiseks	 tuleb	 täpsustada	 lähteandmeid	 –	 koostada	 perioodipõhised	
tulemiprognoosid	 ning	 ühtlustada	 investeeringuobjektide	 maksumuste	 esitlemist.	
2017.	 aasta	 kulusid	 kavandades	 tuleks	 lähtuda	 põhimõttest,	 et	 ühinemispartnerite	
tänased	otsused	ei	mõjuta	ühendvalla	finantskohustusi	rohkem	kui	iga	KOV-i	kuni	60%	
vaba	laenujäägi	ulatus	+	vastava	KOV-i	ühinemistoetuse	osa.	 Investeeringute	jaotus	
eelarvestrateegia	perioodi	aastate	 lõikes	arutatakse	 läbi	 järgmisel	 koosolekul	peale	
lähteandmete	täpsustamist.		

	
3. 2018.	 aasta	 eelarve	 koostamise	 arutelu.	 Margus	 Randma	 tutvustas	 finantsjuhtide	

töörühmas	tutvustatud	uue	eelarve	koostamise	plaani.	Välja	on	pakutud	tähtajad	4	
KOV-i	 andmete	 koondamiseks,	 kuidas	 see	 tänastes	 ametiasutustes	 sisemiselt	
korraldatakse,	otsustakse	asutuse	siseselt.	Soovitus	on	läbi	viia	kaks	eelarvelugemist	
volikogudes,	 praeguse	 plaani	 järgi	 on	 võimalik	 eelarve	 kehtestada	 detsembris,	 aga	
vajadusel	 ka	 jaanuaris.	 Eelarve	 seletuskiri	 valmib	 jooksvalt	 vastavalt	 koondatud	
andmetele	 ja	 langetatud	 põhimõttelistele	 otsustele.	 Eelmiste	 perioodide	 kohta	
esitletakse	 võrdlusandmed,	 ühisesse	 eelarvesse	 tuleb	 omavaheliste	 arveldamiste	



osad	elimineerida.	Väljapakutud	põhimõtete	baasil	koostatakse	eelarve	koostamise	
korra	eelnõu.	

	
4. Jooksvad	küsimused:	
- Keskusehoone	 arhitektuurikonkursi	 autorid	 on	 lubanud	 käesoleva	 nädala	 jooksul	

koostada	finantskalkulatsiooni,	Riho	saadab	selle	juhtrühma	liikmetele	edasi.	Samuti	
jätkame	infokogumist	olemasolevate	kontorilahenduste	kohta	(eelseisvad	külastused	
Eesti	 Energia	 ja	 Telia	 kontoritesse),	 et	 otsustada	 traditsioonilise/tegevuspõhise	
kontoripinna	proportsioon	hoone	projekteerimiseks.	Vaja	on	kaaluda,	kas	ja	mil	viisil	
korraldada	personali	eelistuste	kohta	info	kogumist;	

- Ametiasutuste	 töö	 ümberkorraldustega	 (töötajate	 ja	 teenistujatega	 seotud	
üleviimise-	 ja	 muude	 toimingute	 tähtajad	 ja	 põhimõtteid)	 seotud	 olulisemate	
aspektide	 kohta	 koostatakse	 (Sju	 koos	 linna-	 ja	 vallasekretäridega)	 volikogu	otsuse	
eelnõu	ühinemislepingu	vastavate	sätete	rakendamise	kohta	ning	suunatakse	augusti	
istungitele	menetlusse;	

- Koostatud	on	esmane	kaardistus	IT-valdkonna	tööde	kohta,	mis	on	tarvis	ühinemisega	
seonduvalt	 läbi	 viia.	 Juhtide	 töörühma	 liikmed	 tutvuvad	 kaardistusega,	 järgmisel	
koosolek	 kujundatakse	 seisukohta,	 kuidas	 IT-valdkonnaga	 seotud	 ümberkorralduse	
läbi	viia.	

- Järgmine	koosolek	on	2.	augustil	kell	12.00	Saue	linnavolikogu	saalis.	
	

	


